
Nieuwjaarswensen

Beste Merelbekenaar

Mijn beste wensen voor u en uw 
geliefden voor 2023. Ik wens u een 
goede gezondheid en een gezond 
gezinsbudget. Een jaar waarin u kracht 
voelt en u omringd bent door zorgzame 
mensen, vooral als het even minder 
gaat. Ik hoop dat u die zorgzame 
medemens bent voor een familielid, 
een buur of een andere 
Merelbekenaar. 

Mijn wensen voor onze gemeente 
zijn dezelfde: gezondheid en gezonde 
fi nanciën. Om de gemeente gezond 
te houden vraag ik dringend meer aan-
dacht voor parkzones en groenvoorzie-
ningen. Voor de fi nanciële gezondheid 
wens ik dat het gemeentebestuur als 
goede huisvader met ons belastinggeld 
omgaat. In het eerste huis-aan-huis-
blad van 2023 leest u dat het in 2022 
niet altijd gelukt is. Dat moet beter in 
2023!

Els Sys,
voorzitter N-VA 
Merelbeke

IJsenbroek: een nieuw, groot 
natuur- en familiepark 
De sterke verstedelijking in het centrum 
van Merelbeke is een feit. De verdichting 
en het toenemende verkeer brengen de 
gezonde woonomgeving in het gedrang. 
Een groot natuur- en familiepark is nood-
zakelijk om de levenskwaliteit duurzaam 
te verbeteren.

Een rijke natuurervaring

Het aantal inwoners van Merelbeke 
groeit sterk en de woonoppervlaktes in de           
appartementen worden steeds kleiner. De 
behoefte aan kwalitatieve buitenruimte in 
de onmiddellijke woonomgeving is groot. 
Voor N-VA-Merelbeke biedt IJsenbroek, als 
natuur- en familiepark voor jong en oud, de 
oplossing. IJsenbroek wordt een trekpleister 
voor de omwonenden en bij uitbreiding 
voor alle Merelbekenaren. Er is ruimte voor 
een wandel- en speelruimte, een hooiland, 
een ecologische pluktuin, een boomgaard, een 
waterlandschap, een dierenweide en eventueel 
ook het vogelasiel. 

Petitie voor IJsenbroek

Via een petitie vragen wij dat de gemeente het 
verstedelijkte centrum van Merelbeke vergroent. 
Het gebied IJsenbroek, grenzend aan de 
Roskamstraat, is vijftien hectaren groot. 
Het kan als een robuuste en ecologische groene parkruimte uitgebouwd worden.

Woonzorgcentrum kost vijf miljoen euro meer (p. 2) Interview met klimaatspecialist Andries Gryffroy (p. 3)

Spreek je steun uit voor dit park en 
teken de petitie! Surf naar 

www.openpetition.de/!vsnyq 
of scan de QR-code.
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Meerkosten Molenkouter lopen op
Sportpark Molenkouter zal meer kosten dan oorspronkelijk 
geraamd werd. Onze fractievoorzitter Rik De Vis was niet 
mals voor de budgettaire ontsporing op kosten van de burger. 
De gebrekkige dossieropstelling en -opvolging is de 
hoofdoorzaak van die financiële afgang. Bovendien zal het 
sportpark ten vroegste in het voorjaar van 2023 in gebruik 
genomen worden. 

Vijf miljoen

In 2016 besliste de meerderheid het sportpark Molenkouter 
versneld te ontwikkelen voor de voetbalclub KFC Merelbeke 
en de atletiekclub STAX-AC. De raming voor het sportcomplex 
bedroeg vijf miljoen euro. N-VA Merelbeke ondersteunde de 
investering op voorwaarde dat er ook voldoende ruimte en 
mogelijkheden voor recreatie voorzien werden.   

Acht miljoen

In 2017 kreeg de aangestelde private vennootschap de planning 

niet rond. Ze wierp de handschoen in de ring. De gemeente  
betaalde voor dat intermezzo 252.000 euro aan de vennoot-
schap. De gemeente stelde daarna opnieuw een ontwerpbureau 
aan. De raming voor het identieke bouwprogramma bedroeg 
toen al acht miljoen euro.

Negen miljoen

Via de pers vernamen wij in het najaar dat de bevoegde 
schepen van Sport uitgaat van een kostprijs van 9.120.000 
euro voor het sportpark. Dat is bijna een verdubbeling van de 
oorspronkelijke raming. Hopelijk blijft u gespaard van andere 
meerkosten en verrekeningen. Onze vraag naar voldoende 
mogelijkheden voor sport en spel voor 
individuele sporters en families bleef 
onbeantwoord. Onze fractie volgt dat 
verder op. 

Rik De Vis,
fractievoorzitter N-VA Merelbeke

Woonzorgcentrum  
Kloosterstraat kost  
vijf miljoen euro meer
Het woonzorgcentrum werd opnieuw niet definitief opgeleverd. 
Nochtans is het gebouw al drie jaar in gebruik. Er zijn nog altijd 
veel bouwtechnische fouten. Daarnaast ontspoort nu ook de 
kostprijs. Het project kost nu al minimum 39 miljoen euro in 
plaats van de oorspronkelijke aannemingsprijs van 34 miljoen 
euro.  

Nog geen eindafrekening

Onze fractievoorzitter Rik De Vis vroeg naar de oorzaken 
daarvan. Het schepencollege gaf geen duidelijk antwoord op 
die vraag. Er is alvast geen eindafrekening voor het groot-
ste bouwwerk van de eeuw in onze gemeente. De toenmalige 
OCMW-voorzitter en huidig eerste schepen zweeg in alle talen 
ondanks zijn voormalige bevoegdheden 
en verantwoordelijkheden.

N-VA Merelbeke vraagt een afhandeling

De bevoegde schepen van Patrimonium haalde dan de kastanjes uit 
het vuur. Zij gaf toe dat het ontbreken van een duidelijke 
eindafrekening van het woonzorgcentrum niet aanvaardbaar is. 
De schepen beloofde binnenkort een gemeenteraadscommissie te 
organiseren. N-VA Merelbeke dringt aan op een snelle afhandeling 
van het dossier. 

N-VA Merelbeke hoopt dat het woonzorgcentrum snel afgewerkt is. 

Onze mandatarissen

Rik De Vis
gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke
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Geef aandacht aan de zwakke weggebruiker 
De gemeente Merelbeke dooft de straatverlichting van middernacht tot vijf uur ’s morgens omwille van de hoog  
oplopende energieprijzen. N-VA-gemeenteraadslid Rosine Van Gysegem gaf enkele suggesties met het oog op de 
veiligheid van de zwakke weggebruiker.

    De veiligheid van de uitgaande jeugd verhoogt als de straatverlichting in het weekend 's nachts aanblijft. 
     De bevoegde schepen beloofde om de lichten op de grote invalswegen te laten branden.

    Accentverlichting aan zebrapaden verhoogt de veiligheid als de straatverlichting uitgeschakeld is. De accentverlichting werkt 
momenteel op verschillende plaatsen niet meer. 

     De bevoegde schepen zal de gemeentediensten de opdracht geven de accentverlichting te controleren.

   We vragen om vanuit de gemeente bij alle weggebruikers extra aandacht te vragen voor een veilig verkeer. 
      De gemeente zal in overleg met de politie jongeren sensibiliseren om zich zichtbaar te maken 

in het donker.

Rosine Van Gysegem,
gemeenteraadslid N-VA Merelbeke

Interview met energie-en klimaatspecialist Andries Gryffroy
N-VA Merelbeke nodigt Vlaams volksvertegenwoordiger An-
dries Gryffroy uit voor de nieuwjaarsreceptie op 22 januari. 
We konden hem al even interviewen. 

Wat is je basisboodschap?
De kilowattuur die je niet verbruikt is de goedkoopste. 
Daarnaast moet je diversifiëren. De mogelijkheden van 
hernieuwbare energie zijn beperkt. We moeten vooral inzetten 
op het langer openhouden van de kerncentrales en de 
ontwikkeling van kleine modulaire reactoren.
 
Hoe bespaar je energie?
Zet de temperatuur in huis lager. Verlaag de temperatuur van de 
verwarmingsketel. Schakel stille verbruikers uit. 
Voorzie ledverlichting. Gebruik de vaatwasser en de wasmachine 
enkel op het ecoprogramma. Deze kleine aanpassingen leveren een 
besparing op van minstens tien procent zonder veel investeringen.

Waarom stijgen de prijzen?
Tijdens de coronaperiode was er minder behoefte aan aardgas. 
Na de coronaperiode trok de economie opnieuw aan maar de 
productie van fossiele brandstoffen niet. Daardoor ontstond er 
schaarste en stegen de prijzen. De oorlog in Oekraïne toont ons 
hoe afhankelijk we zijn van minder stabiele regio’s voor energie 
en grondstoffen.

Wat staat er ons in de volgende winter te wachten?
Dat is moeilijk te voorspellen. In de winter van 2023 hebben we 
geen aardgas te kort. De vraag is enkel aan welke prijs. De winter 
van 2024 daarentegen zou een zware kunnen zijn, niemand kan 
voorspellen wat er nog allemaal gaat gebeuren.  

Moet iedereen de aangepaste voorschotfactuur aanvaarden?
Neen. We moeten opletten dat de gezinnen niet de bank zijn van de 
leveranciers. Een voorschot is ooit ingevoerd om te vermijden dat 
mensen een jaarafrekening krijgen die ze niet voorzien hadden. 

Betaal ik een correct voorschot?
Neem je laatste eindafrekening. Daar staat het jaarverbruik op. 
Ga dan naar de V-test van de VREG en doe een simulatie. 
Eventueel doe je dat meerdere keer per jaar en laat je je 
voorschot aanpassen.

Meer inzicht nodig? Wil je graag op de hoogte blijven van het parlementair werk van Andries Gryffroy? 
Schrijf je dan in op zijn nieuwsbrief: www.andriesgryffroy.be

www.n-va.be/merelbeke

3



FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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